
Protokół nr 35/21 

z posiedzenia Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji 

z dnia 25 października 2021 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Zofia Krzemińska - Przewodnicząca Komisji, 
2. Andrzej Chatłas 
3. Jarosław Tadych, 
4. Danuta Zalewska, 
5. Katarzyna Kolasa, 
6. Ireneusz Balcer, 

Pozostali zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1). 

Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie o godzinie 10.00. 

Następnie przedstawiła porządek obrad, który wyglądał następująco: 

1. Zapoznanie się z Programem Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 

2. Przyjęcie informacji o wynikach egzaminów maturalnych i zawodowych. 

3. Informacja dot. realizacji zadań oświatowych za rok ubiegły. 

4. Opiniowanie projektów uchwał na sesję. 

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Ad.l. 

Dorota Szymańczak Inspektor ds. opracowywania i koordynowaia projektów 

unijnych przedstawiła projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy Powiatu 

Sępoleńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022. 
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Dorota Szymańczak poinformowała, że w roku bieżącym na organizacje 

pozarządowe przeznaczono jedynie 5,5 tys. zł. Stało się tak przez restrykcje związane 

z pandemią, które uniemożliwiły organizację różnego rodzaju imprez. 

Z. Krzemińska zapytała co stało się z resztą środków przeznacoznych na ten cel. 

Dorota Szymańczak odpowiedziała, że pozostałe pieniądze zostały przeznaczone na 

inny cel. 

Przewodnicząca zapytała czy istnieje możliwość, żeby w przyszłym roku przeznaczyć 

na Organizacje większe środki niż 20 tys. zł. 

Inspektor odpowiedziała, że nie ma takiej możliwości, gdyż do końca 2022 roku 

powiat sępoleński objęty jest programem naprawczym. 

Przewodnicząca Zofia Krzemińska poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Komisja zaopiniowała projekt jednogłośnie pozytywnie. 

Ad.2 i 3. 

Lidia Sokulska-Tłok zaprezentowała Informację dotyczącą realizacji zadań 

oświatowych za rok ubiegły, a także wyniki maturalne uczniów w poszczególnych 

szkołach. 

Na początek Dyrektor przedstawiła statystykę związaną z ilością uczniów w 

placówkach w stosunku do roku poprzedniego, a także z liczbą etatów pedagogicznych 

w porównaniu z rokiem szkolnym 2020/2021. 

- LO w Sępólnie Kraj. - 19 uczniów więcej, utworzono dwa oddziały klasy pierwszej, 

doszły dwa etaty pedagogiczne. 

- CKZiU w Więcborku - 41 uczniów więcej, etaty nauczycielskie zwiększono o 0,71 

- LO w Więcborku - 11 uczniów więcej, utworzono dodatkowo 2,43 etatu 

pedagogicznego 

- SOSW - w placówce tej odnotowano spadek ilości uczniów o 8 osób, nastąpiło 

zwiększenie liczby etatów o 1,68. 

Jak wyjaśniła Dyrektor L. Sokulska-Tłok jest to jedyna placówka, w której nastąpiło 

zmniejszenie ilości uczniów z jednoczesnym zwiększeniem ilości etatów. 

Przewodnicząca Zofia Krzemińska zauważyła, że w SOSW wyraźnie wzrosły etaty 

pedagogiczne w stosunku do lat ubiegłych. Należy zastanowić się nad tą szkołą i 

poszukać jakiegoś rozwiązania. 
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O godz. 10.30 do obrad Komisji dołączył Starosta Jarosław Tadych. 

Starosta poinformował, że właśnie otrzymał informację o zaakceptowaniu dwóch 

złożonych przez powiat wniosków o dofinansowanie do naprawy dróg w ramach 

Polskiego Ładu. Chodzi o inwestycje związane z przebudową i rozbudową drogi 

relacji Wałdowo-Olszewka wraz z budową mostu, a także rozbudową drogi relacji 

Sępólno Krajeńskie -Nowy Dwór-Więcbork na odcinku 3 kilometrów. 

Po przedstawieniu tej informacji nawiązała się dyskusja pomiędzy Przewodniczącą 

Zofią Krzemińską a Jarosławem Tadychem na temat warunków panujących w 

szkole specjalnej. Przewodnicząca uważa, że SOS W powinien być przeniesiony do 

innej siedziby, co miałoby wpływ na zwiększenie ilości dzieci. 

Starosta odpowiedział, że według jego opinii zmiana adresu szkoły nie wpłynie na 

zainteresowanie rodziców placówką. Powiatu nie stać ani na przeniesienie szkoły, a 

tym bardziej na budowę nowej. Obecnie Zarząd musi się zmierzyć z innymi 

problemami, chociażby z tematem parkingu przy CKZiU w Więcborku. Poza tym 

zdaniem Starosty dla społeczeństwa powiatu najważniejsze są drogi i ich regularne 

naprawy. Tych dróg pozostało jeszcze dużo do wyremontowania. 

Dalej Lidia Sokulska-Tłok odniosła się do subwencji oświatowej, która nie 

zwiększyła się znacznie, a doszło przecież 70 uczniów. 

W tym miejscu Dyrektor omówiła również temat związany z wynikami matur w 

placówkach szkolnych. Szczegółowe informacje znajdują się w załączniku nr 2 do 

protokołu. 

Zofia Krzemińska zapytała również o etaty niepedagogiczne w placówkach. 

Lidia Sokulska-Tłok poinformowała, że każda szkoła ma jednego sekretarza, 

pozostałe osoby pracują w ramach robót publicznych. Wyjątkiem jest SOS W, gdzie na 

etacie pracuje pani intendentka. 
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Na koniec tych punktów porządku obrad Przewodnicząca Komisji poprosiła Dyrektor 

Wydziału Edukacji, (...) o pozyskanie informacji od Dyrektora Mariusza 

Czerwińskiego na temat ilości oddziałów w SOSW, zasad dzielenia grup i ilości osób, 

które pracują dodatkowo jako pomoc nauczyciela. 

Ad.4. 

Punktu nie zrealizowano. 

Ad.5. 

Spraw wniesionych nie było. 

Ad.6. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodnicząca Zofia 

Krzemińska zakończyła swoje posiedzenie o godzinie 11.15. 

Protokołowała: / 
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